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OUR BUSINESS 
PHILOSOPHY
ا5عمال فلسفةُ 
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Creating a strategic business plan is a key component 
of maximizing the TRANSIT’s  business potential for 
growth and setting up a realistic roadmap to help 
attain our objectives. This plan is typically focused 
on  developing the quality of service provided to all 
customers, applying the policy of all-inclusive quality, 
creating an identity based on the customers’ ambitions, 
launching a chain of petrol stations allover Saudi Arabia, 
conducting winning business partnerships with leading 
international bodies in the petrol sector, managing 
our resources in a way that reap fruitful out comes, 
as well as rewarding the performance of our people.

عمل  خطة  تطوير  أولوياتها  من  ”ترانزيت“  إدارة  وضعت 
أهداف  إلى  للوصول  طريق  خارطة  تمثل  إستراتيجية 
الخدمات  نوعية  تطوير  الخطة  تلك  وتتضمّن  الشركة. 
الشاملة،  الجودة  مفهوم  وتطبيق  للعملاء،  المُقدّمة 
سلسلة  وإنشاء  العملاء،  تطلعات  تواكب  هوية  وابتكار 
وتأسيس  السعودية،  العربية  المملكة  داخل  محطات 
بقطاع  الرائدة  العالمية  الشركات  مع  عمل  شراكات 
الشركة  موارد  وإدارة  البترولية،  والمنتجات  الخدمات 
فريق  تحفيز  جانب  إلى  النتائج،  أفضل  تحقق  بدرجة 
وإنتاجهم.  فاعليتهم  زيادة  بهدف  بالمحطة  العمل 



Driven by a true and strong ambition, TRANSIT began its business story on 6/9/1428 when it established its first fuel station in Saudi Arabia 
before it was successfully expanding over the years. Today, TRANSIT is considered amongst the largest and integrated energy entities in Saudi 
Arabia, serving its loyal customers through 11 full-service branches run by an ambitious staff of 149 employees. TRANSIT currently occupies a
prominent position in the energy industry, it has built a good reputation as it has committed itself to delivering high-quality and superior 
petroleum-based products that gain the trust of customers across the Kingdom, yet being a key driver of the Kingdom’s growth. TRANSIT’s 
vision moves in line with the Kingdom Vision 2030, declaring its commitment as a hero in energy industry, ensuring that its significant 
contributions to the Saudi Arabia’s development can generate positive impact. That vision focuses on upgrading the performance and 
work environment and delivering products that compete in Saudi market, thanks to the TRANSIT’s distinctive attitudes of management 
which help streamline the stations’ operations. TRANSIT network in Saudi Arabia has 11 petrol stations (Black Oil), 2 along the
Riyadh-Wadi Al Dawasir Road, 2 in Al Hareeq Province, and 5 in Riyadh, where one of them is located along Dirab Road at the exit of Riyadh. TRANSIT 
is committed to help its customers steer their business in the right direction with its user-friendly fleet management system. It owns a fleet of 22 
vehicles (Power Supply) which is one of the most modern on the market. TRANSIT also entered in many commercial dealings with Aramco which in turn 
strengthens the company’s standing as a leading energy company. In addition, TRANSIT has signed many of supply contracts with other customers. Each 
of TRANSIT’s stations has an auto mechanical workshop fitted out with a team of specialists in the maintenance of light and heavy vehicles. The station 
also includes a repair center which undergoes rigorous inspections for small cars. Striving to allow customers remain loyal to their tastes and time, 
TRANSIT’s House of Donuts, owned by the company and existing in every station, offers a wide selection of premium of donuts, sweets and croissants with 
a range of tantalizing coffees and tea creations. The shop supplies its products to all of TRANSIT’s branches as well as the stores belong to third parties.

TRANSIT IN BRIEF نـبـذة عـامـة

بــدأت ”ترانزيــت“ نشــاطها التجــاري بتاريــخ ١٤٢٨/٦/٢٩هـــ عندمــا أنشــأت أول محطــة 

متكامــل  فرعــ}   ١١ لديهــا  ليصبــح  عــام،  إثــر  عامــ}  تتوســع  أن  قبــل  لهــا  محروقــات 

ــه ١٤٩ موظفــ}. وتحظــى ”ترانزيــت“ اليــوم بســمعة طيبــة نتيجــة  الخدمــات ويعمــل ب

الجــودة الفائقــة والثقــة التــي يضعهــا عملاؤهــا فــي منتجاتهــا وخدماتهــا، كمــا 

تســعى إلــى مواكبــة رؤيــة المملكــة ٢٠٣٠ التــي تهــدف إلــى النهــوض بمجــال الطاقــة. 

وتحســين  عملهــا  وبيئــة  خدماتهــا  لتطويــر  رؤيــةً  لنفســها  ”ترانزيــت“  ووضعــت 

مســتويات أدائهــا، واختــارت قطــاع منتجــات الطاقــة والوقــود %هليّتهــا للمنافســة 

بالســوق الســعودي، بفضــل تطبيقهــا لنظــام معايير تأهيــل وإدارة وتشــغيل محطات 

الوقــود بتميــز. وتمتلــك الشــركة محطــات محروقــات (النفــط ا%ســود) التــي تتواجــد 

منهــا محطتــان علــى طريــق الريــاض وادي الدواســر ومحطتــان بمحافظــة الحريــق و٥ 

ــا  ــاض. كم ــد مخــرج الري ــراب عن ــق دي ــاض تقــع إحداهــا علــى طري محطــات داخــل الري

ــ}  تملــك الشــركة أســطولاً مــن ٢٢ ناقلــة محروقــات (إمــداد الطاقــة) وتتعامــل تجاري

مــع شــركة أرامكــو ولديهــا عقــود توريــد مــع عمــلاء آخريــن. كمــا تتوافــر بــكل محطــة 

ورشــة ميكانيــكا لخدمــات الصيانــة الثقيلــة والخفيفــة وبناشــر Rصــلاح الســيارات 

الصغيــرة، وأيضــ} معمــل (دار الدونــات) المملــوك للشــركة لتصنيــع الحلويــات والدونات 

والكرواســان وتزويــد كافــة المحــلات التابعــة للشــركة وللعمــلاء ا�خريــن بمنتجاتــه.
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MISSIONالرسالة
To keep investing in our competencies and expertise in 
order to provide high quality petroleum products and 
services. To manage value-added human resources 
policies, protect the safety of our customers and 
environment, and fulfill the customers energy needs 
in the most satisfactory manner.

اســتثمار كفاءاتنــا وخبراتنــا لتقديــم منتجــات وخدمات 
البشــرية،  المــوارد  وتأهيــل  الجــودة،  عاليــة  بتروليــة 
ــة، وتحقيــق رضــا العمــلاء  والاهتمــام بالســلامة و البيئ
مثاليــة.  بدرجــةٍ  الطاقــة  مــن  متطلباتهــم  وتوفيــر 

VISION
To be the service station brand of choice in 
Saudi Arabia, known for matchless service 
and for being committed to contribution 
in the community it serves. To deliver 
innovative solutions thathelp accelerate 
the Kingdom’s march of progress. 

الرؤية
التفــرد فــي تقديــم خدمــات تغيّــر النظــرة المألوفــة 
عــن محطــات التــزود بالوقــود، وتُثري حيــاة المجتمع، 
مــن خــلال حلــول مبتكــرة، وعبــر المســاهمة فــي 
دعــم مســيرة التنميــة بالمملكة العربية الســعودية. 
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OUR VALUES  قيمنا
ترســـيخ ثقافـــة الابتـــكار: الريـــادة فـــي اكتشـــاف وتطبيـــق حلـــول متفـــردة، ســـواءً فـــي نمـــوذج العمـــل أو فـــي ا,نشـــطة التشـــغيلية.• 

النزاهـــة والشـــفافية: التقي̂ـــد بالمبـــادئ ا,خلاقيـــة والعمـــل بوضـــوح وشـــفافية، بمـــا يعـــزز الثقـــة ويرسّـــخ مبـــدأ المســـاءلة المؤسســـية.• 

فاعليـــة اتخـــاذ القـــرار: التـــزام صـــارخ بـــأن تســـتند قراراتنـــا وخططنـــا إلـــى فهـــم متطلبـــات الواقـــع، مـــن خـــلال نظـــم وإجـــراءات فعالـــة وذات كفـــاءة.• 

راقيـــة.•  صحيـــة  بيئـــة  توفيـــر  علـــى  والحـــرص  المشـــترك،  الجماعـــي  والعمـــل  التعـــاون  مبـــدأ  دعـــم  والمشـــاركة:  التعـــاون 
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• Building a culture of innovation: We lead by example and promote leadership by delivering unrivaled solutions adapted to all of our operational sectors.

• Integrity and transparency: Our ethics are part of what makes working at TRANSIT unusual. They enhance customers confidence and form the base 
of our institutional responsibility.

• Effective decision-making: We individually commit to making decisions and plans based on real facts, utilizing efficient systems and procedures. 

• Cooperation and participation: Our success as a brand has much to do with our approach we work jointly and our commitment to encouraging 
a collaborative work environment.



TRANSIT AS
OF TODAYTITLE Our extensive range of services and products help maximize your 

transport experience. TRANSIT’s services portfolio includes fuel 
refueling, car oil change and wash as well as technical inspection and 
maintenance done by our experienced technicians in the station’s 
specialized centers. TRANSIT is keen to meet the customers’ daily energy 
demands, and to market high quality international brands of lubricants. 
The  up-to-date technology solutions have been applied in TRANSIT 
under the supervision of specialized team of professional experts.

 ماذا هنا؟
تتيــح «ترانزيــت» لعملائهــا خدمــات التــزود بالوقــود وغيــار زيــوت المركبــات وغســلها فــي محطــات الخدمــة التابعــة لهــا، فضــلاً 
عــن توفيرهــا لخدمــات العنايــة بالمركبــات مــن خــلال مراكــز الصيانــة والفحــص الفنــي. وتحــرص «ترانزيــت» علــى تلبيــة الطلــب 
ــر القياســية.  ــة تتماشــى مــع المعايي ــة عالمي ــات تجاري ــوت التشــحيم ضمــن علام ــب تســويقها لزي ــى جان ــة، إل ــى الطاق اليومــي عل
وتواكــب  «ترانزيــت» أحــدث الحلــول التكنولوجيــة المُســــتخدمة عالميــ}، تحــت إشـــراف فريــق متخصــص مــــن ذوي الخبـــرة والكفــاءة.
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 أكـثـر مـن
خدمات وقود

MORE THAN
FUEL STATION

TRANSIT is so enthusiastic to create an unparalleled model of service in all of its stations. The 
stations architectural design is about delivering all-in-one experiences that maximize customers use 
of time and place. Our modern and fresh approach is what sets our design ideas a notch above what our 
competitors provide. We follow a very distinctive approach which includes an assortment of activities 
and separate divisions. There is a special section dedicated for children’s fun, in addition to family 
seating area where members can relish enjoyable moments chatting while getting their car serviced.

تســعى «ترانزيــت» إلــى ابتــكار نموذج غير مســبوق في محطاتهــا، وفق معاييــر عالمية من الناحيتيــن المعمارية 
والخدميــة. فالشــركة تقــدّم اليــوم خدماتها بأســلوبٍ مبتكر، يجعل من المحطة نموذجــ} لبيئة متنوعة تضم 
زخمــ} مــن ا%نشــطة وا%قســام. فهنــاك قســم خــاص لترفيــه ا%طفــال، ومــكان للجلســات العائليــة ليســتمتع 
أفــراد العائلــة بأجــواء رائعــة ريثمــا يقوم صاحب المركبة بالحصــول على الخدمة، إلى جانــب توافر مجموعة من 
المطاعــم والمقاهــي، وســوبرماركت. كمــا درجــت «ترانزيــت» علــى تقديم المشــروبات الباردة والســاخنة لعملاء 
المحطــة داخــل محلاتهــا (قهــوة المغــرب) والتــي تبلــغ ١٥ فرعــ} داخــل وخــارج مدينــة الريــاض. وتهتــم المحطــة 
أيضــ} بالناحيــة الجماليــة حيــث تمتــد بداخلهــا المســاحات الخضــراء وا%شــجار الظليلــة، فــلا يشــعر القــادم إليها 
بأنهــا مجــرّدُ نقطــةٍ للتــزود بالوقــود، بــل ســوقٌ متعــددةُ ا%نشــطة وبيئــةٌ تزخــر بباقــةٍ مــن الخدمات الشــمولية.
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TRANSIT’s professional services transform technology into smart customer service solutions. It has taken the 
responsibility to employ the most capable and experienced Saudi nationals and create an encouraging work environment 
where employees can enrich their expertise and skills required for delivering extraordinary customer service. 
TRANSIT opens its doors to experienced and imaginative individuals to help bring high level of customer service. 
In addition, TRANSIT helps all employees acquire the skills, knowledge and training to make them competent in the 
safety and health sides. This comes in line with the national trends towards boosting the Kingdom’s development. 

كوادرهــا  اختيــار  فــي  تتأنّــى  فهــي  المبــدأ،  هــذا  أجــل  ومــن  لعملائهــا،  احترافيــة  حلــول  توفيــر  علــى  «ترانزيــت»  تحــرص 
«ترانزيــت»  فــي  العمــل  بيئــة  جعــل  ممــا  العاليــة،  والمهــارات  المؤهــلات  ذوي  مــن  الســعودية  الكفــاءات  وتوظيــف  واســتقطاب 
%صحــاب  أبوابهــا  «ترانزيــت»  وتفتــح  الفريــدة.  الخدمــة  لتقديــم  اللازمــة  والمهــارات  الخبــرات  واكتســاب  للعمــل  مشــجعةً 
مجــالات  علــى  الموظفيــن  تدريــب  يتــم  كمــا  للعمــلاء،  المتميــزة  الخدمــات  تقديــم  علــى  والمتمرســين  واRبداعــات  الخبــرات 
واعــدة. ســعوديةٍ  نهضــةٍ  باتجــاه  الوطنيــة،  التوجهــات  يخــدم  مــا  وتعزيــز  آمنــة  عمــل  بيئــة  لتوفيــر  والســلامة  الصحــة 

AMBITIOUS TEAM

فـريـق طَـمُـوح
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CUSTOMERS SERVICE

Building upon its rich heritage of innovation, TRANSIT relentlessly works to increase its customers base, by offering them outstanding 
products and services that build their confidence in TRANSIT brand. This can be attained through the TRANSIT’s wide network of 
sales centers and after-sales services characterized by quality and effectiveness. TRANSIT has established a firm commitment on 
customer satisfaction which has been strongly embedded in its values since inception and is the cornerstone of its culture of quality. 
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CUSTOMERS SERVICE

Success Partners

Smile
سمايل



FUTURE STRATEGY
We are convinced that our future strategy - motorized by our culture – helps us 
develop our service and become the reference in our industry. And this can only 
be achieved through exerting extra efforts and keeping pace with the latest 
technologies in the field. TRANSIT is committed to delivering highly tailored and 
extraordinary service to its customers based on their unique needs in addition 
to building an ongoing relationship with them. Our values guide us in our every 
day operations, they give direction about how we perform and how we utilize 
our advanced systems to deliver reliable and leading solutions in the market.

اVستراتيجية المستقبلية
لدينــا  العمــل  فــرق  تطويــر  فــي  المســتقبلية  إســتراتيجيتنا  جوهــر  يرتكــز 
المتفانــي  بالعمــل  إلا  ذلــك  يتحقــق  ولا  الخدمــة.  تقديــم  وطــرق  آليــات  وتحســين 
وتجــاوُز  البتروليــة،  والخدمــات  المنتجــات  عالــم  فــي  العصــر  تقنيــات  ومواكبــة 
العمــلاء  أعــداد  زيــادة  علــى  والعمــل  الخدمــة  تقديــم  طريقــة  فــي  المألــوف 
وفــق  تعمــل  التــي  الطاقــة  محطــات  إحــدى  نشــكّل  وأن  معهــم،  علاقاتنــا  وتعزيــز 
أنظمــة متطــورة، وبمــا يتفــق مــع قيمنــا، مــن أجــل اعتــلاء منصــة الريــادة بجــدارة. 
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